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'Het zal onze tijd wel duren', dachten veel bouwgroothandelaren op [Bouwgroothandel Bijeen] toen Alfredo
Molin vertelde over de besparingen die DHL kon realiseren met een logistieke bouwhub. Hij adviseerde de
bouwgroothandel de logistiek niet 'weg te geven' bij hun producten maar er business van te maken. Zoals DHL
doet.

Toch is de bouwhub zeker geen ver-van-ons-bed-show. Bouwers zien er namelijk - in bepaalde projecten wel
brood in. UTS (nota bene primair bekend als 'verhuisbedrijf') verzorgde bijvoorbeeld zo'n bouwhub bij de bouw
van het stadskantoor van Delft. Zie de video hieronder.

Marc Nelissen
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